
Referat 13.11.2023  

Pkt. 1 Dagsorden godkendt  

Pkt. 2 Den gode historie:  

- 0.a. er meget glade for, at André er tilbage  

- Vikarer i 0.D klarer det rigtig godt  

- Rikke er tilbage i 3.a, jubiii  

- Floorball-dagen var rigtig god. Giver et godt sammenhold.  

- Halloween i Firkløveren var rigtig god.  

- Indvielse af legepladsen er gået godt. Legepladsen er fortrinsvis til indskolingen og 

fitness-banen fortrinsvis de store. Grundet det postyr med fitness-banen, kommer der 

et skilt om at det “anbefales at man er over 140 for at lege på fitness-banen.”  

Pkt. 3 Meddelelser fra ledelsen  

- Vores børn: Møder med Absalon går forrygende. Vi vil foreslå, at de kommer og 

fortæller om det hele på et kontaktforældremøde.  

- Personale situationen har været turbulent. Der er nye ansættelser - i alt 6 nye 

indenfor de sidste 6 mdr.  

- Budgettet ser ud til at blive -632.152. (Vi gik ind i året med -630.560, så vi drifter i 0) - 

På Undervisnings- og fritidsudvalgets dialogmøde blev der kigget på de 5 politiske mål. 

Det der primært blev talt om var, hvor fokus skal være; karaktergennemsnit kontra 

trivsel.  

- Orientering og drøftelse: Orienteringsmøde om Spire/SFO start. Dialog omkring 

hjemmeopgaver/lektier.  

Pkt. 4 Meddelelser/spørgsmål fra bestyrelsen  

- På mødet med bestyrelsen fra Nordbakkeskolen (Dagmarskolen meldte fra), var der 

en god dialog, hvor vi udvekslede erfaringer m.m. Det er noget vi gerne vil blive ved 

med. Vi drøfter en procedure i forbindelse med vold, trusler m.m. - Det har 

Valdemarskolen allerede for personalet. Vi som bestyrelse vil gerne have besked, 

hvis der kommer en hændelse, som kunne være mulig “guf” for pressen.  

- Der efterspørges en oversigt over de online platforme Valdemarskolen har, så vi kan 

sprede budskabet til de øvrige forældre (en hjælp til at få børnene til at lave noget 

derhjemme)  

Pkt. 5 Kontaktforældremødet  

- Er der opbakning fra ledelsens side om at bevare rollen som kontaktforældre? JA. - 

Næste step er, at vi skal have lærerne med. Ledelsen vender tilbage herom. - Der skal 

kigges på hvornår forældremøderne afholdes, da de skal ligge før vi holder 

kontaktforældremøde, således at alle nye kan komme med.  

- KF møde 1 gang om året i skoleårets begyndelse i 2,5 time og den første halve time 

for nye medlemmer. Fokus på faglig oplæg både internt og eksternt  

Pkt. 6 Valdepjecen  

- Valdepjecen sendes til bestyrelsen som ser den igennem til næste møde 

Pkt. 7 Årshjul (tager vi fat på næste gang) 



Pkt. 8 Hvordan forebygger vi en eventuel dårlig historie  

- Forvaltning og direktion har haft møde med Dagbladet. Det er gået lidt over gevind, 

hvor de sætter folkeskolen i dårligt lys. Vi vil gerne skabe den gode historie i stedet 

for.  

- Sker der noget på Valdemarskolen, der har en “voldsom” karakter, vil vi få besked 

herom.  

Pkt. 9 Eventuelt  

Næste møde: dysleksi (ordblindhed) og hvor meget tid skal bestyrelsen bruge ud over vores 

møder.  

 

Evt. en julefrokost eller noget hvor vi laver en temadag fx en lørdag 9-16.  

HUSK til næste gang: MGP og Valdepjecen 

Forslag om at årshjulet rykkes op på dagsordenen som fast punkt og at et årligt genbesøg af 

skolens principper skrives ind i årshjulet. 


